
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 129
Vil ministeren oplyse, hvor mange penge henholdsvis universiteter, professi-
onshøjskoler, erhvervsakademier og øvrige videregående uddannelsesinstitu-
tioner årligt bruger på markedsføring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand

1/1

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2015-16
UFU Alm.del  Spørgsmål 129
Offentligt


